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Protokoll från Örgryteföreningens Höstmötet 17 november 2021  

i Örgryte församlingshem 

§1 Ordförande Fredrik Blidberg öppnade mötet och hälsade medlemmarna välkomna 

§2 Mötet godkände kallelsen 

§3 Föreslagen dagordning godkändes 

§4 Fredrik Blidberg valdes till ordförande för mötet 

§5 Gisela Holmström valdes till sekreterare för mötet 

§6 Till justerare, tillika rösträknare, valdes Göran Eklund och Tomas Borgström 

§7 Protokollet från Vårmötet 2021, som varit utlagt på hemsidan, godkändes och 
lades till handlingarna. 

§8 Till 5 ordinarie ledamöter valdes enligt valberedningens förslag; Fredrik Blidberg, 
Carl-Åke Ahlqvist, Anne-Marie Johansson, Willem Fock (samtliga omval), Magnus 
Ekblad (nyval) 

Till 3 suppleanter valdes enligt valberedningens förslag; Bengt Samuelsson, 
Christoffer Curry (båda omval), Lena Crona (nyval) 

§9 Till 2 ordinarie revisorer valdes enligt valberedningens förslag Christina 
Forsström (nyval) och Kerstin Kullingsjö (omval)  

Till revisorssuppleant valdes Tomas Borgström (nyval) 

§10 Styrelsens rapporter 

• Willem Fock informerade om kommunens planer att bygga i slänten upp från 
Överåsgatan. Här planeras för ett boende med särskild service. Tomten, ca 
2000 kvm, är mycket kuperad och ligger tätt inpå bostadsbebyggelse 
utgörande villor och kedjehus. Föreningen, tillika grannar i området, har 
lämnat in synpunkter på att det är en illa vald plats. 

• Magnus Ekblad informerade om statusen kring stallet/ridhuset. Föreningens 
intresse rör uteslutande den unika kulturmiljön i området och som måste 
bevaras. Ridklubben har nyligen fått en ny chans att förvärva stallet av 
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kommunen och glädjande nog har renovering av iskällaren påbörjats. Det 
finns en Facebook sida med ett medborgarförslag att ta del av. 

• Alla kulturskyltar har uppgraderats med QR-kod till swish för att göra det 
enkelt att betala in medlemsavgiften. Styrelsens förhoppning är också att 
lättare få in nya medlemmar. Under året har föreningen bytt bank till 
Handelsbanken. 

• Det finns en hel del sjuka träd i området som har tagits eller behöver tas ner. 
Styrelsen har kontakt med Park- och naturförvaltningen som gärna tar emot 
information om ytterligare sjuka träd. Maila i så fall föreningen för vidare 
befordran. Den som har sjuka träd på egen mark måste hantera dessa mycket 
försiktigt och skicka bort grenar och virke. 

• En grupp inom styrelsen arbetar med att hitta en bra form för företagare att 
kunna sponsra föreningens arbete. Granen (och flaggorna), som slukar en stor 
del av budgeten, borde t ex vara ett intressant återkommande projekt att vara 
en del av.  

• Medlemsrekrytering är en ständigt återkommande fråga som är högst aktuell 
nu efter pandemiåret. Föreningen har ”förlorat” många medlemmar som 
förhoppningsvis kommer att hitta tillbaka men önskan är att också locka helt 
nya medlemmar till föreningen. Mun till mun-metoden är den absolut bästa så 
påminn gärna vänner och grannar. Ju fler medlemmar, ju lättare att påverka! 

• Kulturskyltarna har periodvis varit utsatta för mycket klotter. Styrelsen gör sitt 
bästa för att ta bort det men behöver även hjälp att upptäcka ny åverkan och 
är därför tacksam för att få information från medlemmarna om detta.  

• 4 december kommer Örgryteföreningen som vanligt att delta i 
Stadsmissionens julklappsinsamling vid Sankt Sigfrids plan. Föreningen bjuder 
på glögg och pepparkakor mellan kl 12.30 – 13.30. Spårvagnen väntas 
komma mellan 13.00 – 13.15 
 

§11 Inga motioner har inkommit från medlemmarna. 

Under denna punkt kom frågan upp vad som händer med parkeringen vid Sankt 
Sigfrids plan. De uppgifter föreningen fått är att inget kommer att ske så länge arbetet 
med Västlänken pågår. En arbetsgrupp har funnits inom föreningen som tagit frågan 
på allra största allvar och presenterat ett förslag på förbättring för kommunen. Inget 
har dock hänt och nu efterlyste medlemmarna en ny arbetsgrupp för att arbeta vidare 
med frågan. Inget beslut togs men frågan kommer att tas upp i styrelsen. 

Jarl Kihlberg anmodar medlemmarna att swisha valfri summa som bidrag till 
julgranen så kommer han att bidraga med lika mycket. Ett tacknämligt initiativ! 

§12 Övriga ärenden 

Efter många år i styrelsen avtackades Petra Ekengren och Gisela Holmström som 
båda valt att lämna över stafettpinnen till nya krafter. Petra slutade redan 2020 men 
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då detta var mitt i pandemin fanns det först nu möjlighet att uppmärksamma henne 
och tacka för allt arbete hon lagt ner i föreningen. Detsamma gäller Carina Söderlund 
som tyvärr inte kunde delta men som kommer att uppmärksammas på annat sätt. 

 

§13 Mötet avslutades av ordförande Fredrik Blidberg 

 

Höstmötet inleddes med ett glas mousserande vin i foajén där ca 85 medlemmar 
hade samlats. Efter genomgång av dagordning presenterade Anne Brygge sitt 
gedigna forskningsarbete kring Ingrid Wallberg, arkitekten bakom många av de 
karakteristiska husen i Örgryte. Vi fick ta del av såväl en intressant familjehistoria 
som en banbrytande yrkeskarriär i ett för kvinnor hittills stängt skrå. För många av 
medlemmarna blev föredraget en vandring längs ”memory lane” och för andra en 
ögonöppnare för vilken skatt vi har i vårt kära Örgryte. 

 

Vid protokollet 

 

 

Gisela Holmström   Fredrik Blidberg 

Sekreterare    Ordförande 
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Påskbergsgatan 8   Olof Skötkonungsgatan 19 

412 68  Göteborg   412 67  Göteborg 
   

Justerare    Justerare 

 

 

 


